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Συνάντηση µε τον υφυπουργό ΠΕΧΩ∆Ε… 
Ώρα για αλλαγή νοοτροπίας και προτεραιοτήτων και στο ΤΕΕ 

 
Την Τρίτη 17 Μαρτίου 2004, πραγµατοποιήθηκε συνάντηση του καθηγητή 
υφυπουργού ΠΕΧΩ∆Ε κου Θεµιστοκλή Ξανθόπουλου µε τη ∆ιοικούσα Επιτροπή του 
ΤΕΕ. 
 
Καταρχήν πρέπει να σηµειωθεί ως εξαιρετικά θετικό γεγονός ότι µόλις σε µία 
εβδοµάδα, η νέα πολιτική ηγεσία του ΥΠΕΧΩ∆Ε επισκέπτεται για δεύτερη φορά το 
ΤΕΕ, παρουσιάζοντας µια εξαιρετικά θετική στάση προς τα προβλήµατα των 
µηχανικών και µια διάθεση συνεργασίας που είχε λείψει τα τελευταία χρόνια. 
 
Ο πρόεδρος του ΤΕΕ κος Αλαβάνος εξέθεσε τα σηµαντικά, κατά την άποψη της 
πλειοψηφίας, θέµατα που απασχολούν τους µηχανικούς και ο κος Ξανθόπουλος 
απάντησε σηµείο προς σηµείο. Όπως αναµενόταν, στις προτεραιότητες που ετέθησαν 
από το ΤΕΕ δεν περιλαµβανόταν τίποτα που να αφορά… 
 
…………….τα θέµατα Τεχνολογιών Πληροφορικής και Επικοινωνιών………. 
 
Η επισήµανση δεν αποτελεί µοµφή για τον πρόεδρο, ο οποίος συγκριτικά µε τους 
προκατόχους του έχει δώσει και θετικά δείγµατα απέναντι στις ΤΠΕ, αλλά φανερώνει 
για άλλη µια φορά την κυρίαρχη νοοτροπία του ΤΕΕ απέναντι στις ΤΠΕ. 
 
Στη συνάντηση ετέθη από το µέλος της ∆.Ε. και του ψηφοδελτίου µας Μανόλη 
Γιαµπουρά, ερώτηµα προς τον κο Ξανθόπουλο, αν το ΠΕΧΩ∆Ε γνωρίζει το θέµα των 
επαγγελµατικών διακιωµάτων των Μηχανικών ΤΕΠΕ και το έλλειµµα θεσµικού 
πλαισίου στις µελέτες και τα έργα ΤΠΕ και αν αποτελεί προτεραιότητα του η ρύθµιση 
του. Ο κος Ξανθόπουλος δήλωσε γνώστης του ελλείµµατος επαγγελµατικών 
δικαιωµάτων των Μηχανικών ΤΠΕ και επισήµανε ότι είναι έτοιµο να ρυθµίσει το θέµα 
του θεσµικού πλαισίου, αφού λάβει συγκροτηµένες προτάσεις από το ΤΕΕ (κάτι που 
είναι εύκολο να πραγµατοποιηθεί, µε δεδοµένο το υλικό του ΠΣ∆ΜΗΥΠ και της ΕΕΕ 
Ηλεκτρονικών). 
 
Συµπερασµατικά : 
Το ΤΕΕ έχει την ευκαιρία να προωθήσει τα θέµατα που αφορούν τον κλάδο µας και 
τις ΤΠΕ γενικότερα, αυτό που δεν έχει εµπεδώσει, είναι ο θεσµικός του ρόλος στο 
χώρο των ΤΠΕ. 
Πιστεύουµε ότι η κατοχύρωση ενός αυτοδύναµου Τµήµατος Πληροφορικής και 
Επικοινωνιών, µαζί µε τη συνέχιση της παρουσίας στη ∆ιοίκηση του ΤΕΕ εκπροσώπων 
του κλάδου, θα είναι καθοριστική για την προώθηση των θεµάτων που αφορούν τις 
ΤΠΕ.  
 
 


